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Novo mesto, 27.7.2023

Zadeva:

Zapisnik 4. redne seje Sveta KS Žabja vas, z dne 27.7.2023, v prostorih KS Žabja vas.

Prisotni: Marta Medle, Matija Šega, Emil Pureber, Alenka Šercelj in Neja Luzar

Odsotni: Andreja Kastelic, Robert France

Dnevni red:

1. Zapisnik pripomb krajanov na uličnih sestankih - pregled situacije
2. Razno

Ad1: Zapisnik pripomb krajanov na uličnih sestankih - pregled situacije

Ad1.1: Avšičeva ulica in Na Lazu
● Problematična hitrost prometa na dveh krakih ulice Na Lazu, prav tako hitrost

prometa na ravnini Avšičeve od Eurospina proti prvim hišam
● Enosmerna ulica, da/ne ali naj ostane kot je - neskladnost
● Zaključek Avšičeve ulice - Prenos cestišča na občino - Komunikacija z g. Medicem.
● Avšičeva parkiranje kamionov se še vedno dogaja, tabla prepovedano parkiranje za

kamione?
● Ostajanje meteorne vode na krožni ulici
● Dotrajani jaški in okolica jaškov na cestišču

Ad1.2: Drejčetova, Ravnikarjeva, Pot na Gorjance in Na Skali
● Ozaveščanje o prehitri vožnji in ozaveščanje o ločevanju odpadkov
● Ekološki otoki, nesortirani odpadki v kanti za mešano, ki je hitro polna in zato vrane

razmečejo smeti, ker je smetnjak odprt
● Pogostejša košnja igrišča
● Luknja v mreži otroškega igrišča
● Klopi z naslonjali na igrišču
● Klimatske naprave, nape in prezračevanje - vonjave in nenehen ropot

Ad1.3: Knafelčeva in Kandijska
● Ekološki otok - Panvita - polovična rešitev - zakaj samo premaknjeno bližje hišam?

Je investicija zaključena ali še čakamo na zaključek?
● Znak slepa ulica - slepa ulica je desno, ne naravnost - druga signalizacija, da ne

bodo tujci iz Petrola vozili v ulico. Ideja, pri Petrolu tabla “Center”...
● Ureditev ceste ob zelenici - odstranitev robnika…
● Zelenica je pasje sprehajališče, smeti…. ureditev lokacije, košnja celotne površine,

saj se del zelenice ne kosi.
● Meteorne vode na kandijski cesti - iz nove kolesarske steze, meteorna voda.



● Žibertov hrib, košnja trave - nihče ne kosi hriba??
● Knafelčeva - spor s konca ulice - prenos zemljišča na občino in ureditev
● Panvita, predlog sestanka s krajani
● Belokranjska - pri Hotelu Belokranjec, dostop kolesarske steze na cesto, črna točka
● Odstranitev žive meje pri belokranjcu, večja preglednost
● Vdrta luknja na cesti pri Izpušnih sistemih Novak

Ad1.4: Žabja vas in Šentjernejska
● Knjigobežnica pri domu KS
● Šentjernejska cesta - kljub sanaciji je cesta glasna, kot da je nekaj pod cestiščem.

Problem je tudi hitrost na omenjeni cesti.
● Dogovoriti sestanek z županom in ekipo v septembru, odprti problemi
● Robnik na pločnik nima klančine - pri Kosovi hiši, stopnice, sanacija in prepis

Ad1.5: Lobetova, Na Tratah
● Cevi, elektrika… rekonstrukcija Lobetove ulice
● Ležeči policaj na vrhu hriba - Ležeči policaj ne more biti v dolino
● Opozorilni znaki, ogledala
● Peticija, za rekonstrukcijo Lobetove ulice. G. Sotler pripravi dopis, poberemo podpise

krajanov ulice Na Tratah in Lobetove.
● Na Tratah - konec ulice, posedanje kanalizacije, smrad
● Že od decembra podrta šikana, obljubljena sanacija, ki je še danes ni.
● Luža pred hišo ob ograji, Lobetova 15a - že dolgo obljubljena sanacija
● Čebele, preveč čebelnjakov, problemi s piki čebel, strah… zmanjšati čebelnjake v

ulici
● Hiša pri Jeričku - dve lokaciji kontejnerjev ob njegovi hiši - prestavitev
● Strelišče v drgančevju je moteče - omejitev delovanja
● Piknik prostor v Drgančevju - tišje po 22 uri

Ad2: Razno

Predlogi za omejitev hitrosti na ulicah: nakup dodatnih 4ih merilcev hitrosti, brez sončnih
kolekotrjev. Opcija so ležeči policaji, ki pa po mnenju stroke ne spadajo na cestišče s
klančino. Potrebna debata na to temo in mogoča vključitev nakupa v projekt sofinanciranja.

Matija Šega po pomembnosti razporedi ključne probleme/projekte v KS in pošlje v pregled
ostalim članom sveta. Po skupnem pregledu in popravkih se določijo prioritete, ki se
sprejemjo in na katerih se bo intenzivno delalo, da se jih reši.

Pregled cestne infrastrukture in prometne signalizacija. Dokumentiranje spornih mest
(fotografija in najbližja hišna številka) ter posredovanje na občino odgovornim.

Knjigobežnica - sprejeto vse potrebno za njeno postavitev do konca poletjai.

Zapisal: Matija Šega, predsednik Sveta KS Žabja vas




